

尊敬的马里奥·波塞利主席：

陕西省全力抗击新冠肺炎疫情之时，我收到了您及意中协会的关切和慰问，给予了支持与信心，我深表感谢。

我们密切关注全球新冠肺炎疫情发展形势，对贵国目前面临的困难感同身受，在此艰难时刻，谨向您致以诚挚慰问。

新冠肺炎疫情是全人类面临的共同挑战。在抗击疫情面前，全球各国是风雨同舟、患难与共的命运共同体。中国政府已派出数名医疗专家携援助物资抵达罗马，支援意大利新冠肺炎疫情治疗工作。我们愿与你们守望相助、共克时艰，并分享抗击疫情的信息和经验。我坚信，意大利政府和人民有足够的勇气、信心和能力做好此次疫情防控工作。

我们愿一如既往地与您和意中协会携手，深化务实合作，祝愿“西安国际时尚周”项目圆满完成，陕西与意大利各领域的交流与发展不断深化。

祝您身体健康，工作顺利！祝意大利繁荣昌盛、人民幸福安康。

陕西省人民政府常务副省长



2020年3月 日

March 18, 2020

Dear Mr. Mario Boselli,

I highly appreciate the letter from you and Istituto Italo-Cinese when Shaanxi was fighting hard against the COVID-19, which gave us utmost support and confidence.

As we pay close attention to the COVID-19 situation around the world at the moment, we deeply feel for you and want to take our regards to you during this difficult time.

COVID-19 pandemic is a common challenge facing the whole human kind. In front of the virus, all countries across the world form a community of shared future that is to overcome the difficult time together. The medical experts and supplies sent by the Chinese government has arrived in Rome to help Italy fighting the virus. We would like to stand together with you through this difficult time and share knowledge and experience with you. We firmly believe, the Italian government and people have sufficient courage, confidence and capability to contain and control the epidemic.

We would like to join hands with you and Italy-China Association for Economic and Cultural Exchange to deepen our practical cooperation. Wish Xi'an International Fashion Week a complete success. Wish the deepening exchange between Shaanxi and Italy in all areas.

Wish you good health! Wish Italy prosperity and the Italian people happiness and good health!

Liang Gui

Executive Vice Governor Shaanxi Province